
























































































cu trotinetele cu este o mai cred este o 

decizie de luat la nivelul întregului 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Domnule primar, eu 

în timp cont suntem la organigrama ADP-ului, bucur aduc în 

câmpul muncii , acolo unde e nevoie, oameni ca mai repede problemele, 

refer la ideea în care , se face un Departament de Ridicare mi se pare 

corect de acolo de unde sunt prost parcate, de ce nu s-ar putea ridica aceste trotinete 

prin ROF, sau printr-o viitoare de Consiliu Local le ia posesorul , 

respectiv firma recupereze banii de la utilizator, pentru ele vor fi în 

continuare un pericol. Noi facem la organizarea 

domeniului public în prezent, dar în timp aceste trotinete vor fi parcate tot pe 

trotuare, tor vor crea disconfort, nu o fie nici-un cadrul legal la nivel local astfel încât 

putem le asta este problema, 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului 

Pentru avem lege de Parlament, care 

ridicarea Pentru trotinete nu avem o astfel de lege din drept 

urmare, fiind vorba de proprietate ne pe „nisipuri în care ADP 

sau ar dispune asupra unor bunuri private ale altcuiva ... nu este confiscare, 

dar pentru avem prevedere special în lege care permite 

Locale ddicarea pentru trotinete nu avem! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Dar o nu ar 

putea fi o amenzi. .. se face o se dea 50 de 

lei pentru fiecare 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului 

avem eu sunt foarte deschis la ea este o 

vedem bazele legale pentru vorbim de proprietate la 

e foarte greu ne atingem de proprietatea e normal fie greu ne 

atingem de proprietatea asta nu nu ar trebui se deloc, dar 

cred acest lucru ar trebui fie la nivel de lege. Atunci când autoritatea 

intervine asupra private, lucru acesta trebuie fie la nivel de lege nu 

poate fie printr-o putere a primarului , a unui ci trebuie 

fie reglementat prin lege. Dar pentru ceva, eu sunt foarte 

deschis. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin-Cristinei: Domnule primar, dar cum 

domnul Dan la Capitalei a tras 3 linii ia pe zi sute de lei de la 

se poate da o de Consiliu General la nivel de 

prin care aceste trotinete care vor fi pe domeniul public, nu vor fi confiscate, 

nu iei cuiva dreptul la proprietate, vor fi depuse. „ tot Poli ia 
4s VIZJ.\f 
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cum face o fotografie la un autoturism care este parcat ilegal p e trecerea de pietoni sau pe 

un colţ ... se poate face o fotografie de către Poliţia Locală sau de către ADP să vadă că 

trotineta respectivă este trântită pur şi simplu pe trotuar, pe stradă .. . şi vor fi luate şi 

depuse undeva, iar firma respectivă, pentru neglijenţă sau cel care închiriază, are un 

număr , acela plăteşte prin telefon .. deci se pot găsi soluţii dacă dorim! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Îmi 

place cum gândiţi, dacă găsim forma legală să facem ce spuneţi dumneavoastră - eu m

am străduit destul de mult şi să ştiţi că nu am găsit - dacă găsim o astfel de formă legală, 

eu sunt foarte deschis să facem acest lucru, problema noastră cea mai mare este că pentru 

aceste contravenţii rutiere responsabilul este contravenientul, că nu ştim cine este 

contravenientul care a lăsat trotineta pe stradă. Firma respectivă poate să ştie, dar 

întrebarea este: dacă firma respectivă nu răspunde are Poliţia Locală atribuţii şi 

capacitatea de a amenda firma respectivă că nu a răspuns, în acest moment nu o are, vă 

spun eu. Sunt de acord cu dumneavoastră, trebuie găsită o soluţie, această soluţie este la 

nivel de lege, mulţumesc! 

. · . . : Doamna Niţă Elena - Secretar· General ·al Sectorului 2- al Municipiului Bucureşti: 

Dacă îmi permiteţi, a fost postat în consultare publică Regulamentul privind ridicarea 

maşinilor şi în măsura în care aveţi propuneri cu privire la acesta, mă gândeam şi la ceea 

ce a spus domnul Nedelcuţ mai devreme şi chiar domnul Feroiu dacă doreşte să 

promoveze această propunere să fie analizată şi în contextul legii să fie admisă sau 

respinsă, dacă nu se identifică o soluţie legală .. asta voiam să spun este în consultare 

publică şi pot fi primite propuneri, sugestii şi în măsura în care pot fi acceptate, 

mulţumesc! 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu preşedinte de şedinţă: Mulţumesc 

pentru punctele de vedere, supunem la vot ultimul punct de pe ordinea de zi. 

Se supune la vot punctul nr. 30, proiectul tle hotărâre pentru aprobarea 

Organigramei, Statului de funcţii şi Regulamentului de Organizare şi Funcţionare ale 

Administraţiei Domeniului Public Sector 2 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 

cu următorul cvorum: DA -22, NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile-Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius-Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu-Gabriel, Catone Magdalena-Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis-Claudiu, Anghel 

Florin, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena-Daniela, Iliescu Constantin 

Cristinei, Mihai Constantin, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa. , --- - -\ " 
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ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Iordache Isabela Florina. 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu preşedinte de şedinţă: Sunt 

interpelări? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Eu am o interpelare, mi-aduc aminte că la 

începutul lunii august, ori în iulie, am votat - noi grupul PSD nu am votat - o nouă 

organigramă la nivelul Administraţiei Pieţelor Sector 2, unde reveneam la vechea 

organigramă care fusese desfiinţată, dată în judecată de angajaţi de la Administraţiei 

Pieţelor Sector 2, acum revenim la aceeaşi organigramă dar a mai apărut un director 

adjunct. .. cât a trecut, 2 săptămâni? Trec la ceea ce am spus în şedinţa trecută, a apărut un 

domn director la Administraţiei Pieţelor, nu ştim cum îl cheamă, poate ne spune domnul 

viceprimar Adrian Costache şi să ne spună, pentru că Administraţia Pieţelor ţine de 

Consiliul Local, să ni-l prezinte pe acest domn, de unde vine, de unde vine cu transferul 

care este CV-ul dumnealui, ce profesie are? Administraţia Pieţelor e în subordinea 

domnului viceprimar Costache, nu ! ... A ieşit, nu mai este în on-line? Păi cine ştie, 

• . domnule preşedinte ştiţi ceva. ,· . : = • · 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu preşedinte de şedinţă: Domnul 

Adrian Costache a anunţat că nu mai poate rămâne, s-a deconectat! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Am solicitat şi la şedinţa de data trecută ş i 

nu a ştiut în şedinţă să ne explice defalcat devize de lucrări ş i altele la unităţile de 

învăţământ, a rămas că îmi dă răspuns scris la această interpelare .. doresc să primesc scris 

cine a ocupat această funcţie de director la Administraţia Pieţelor Sector 2 de unde vine 

prin detaşare şi transfer, pe ce perioadă vine şi care este profesia domniei sale, deci vreau 

scris, mulţumesc ! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula : Mai mult decât atât, eu solicit dacă avem 

şedinţă ordinară sau extraordinară să fie prezent în sală pentru a se prezenta, poate ş i o 

nouă viziune, sau viziunea pe care o are, pentru a se prezenta, să fie prezent fizică la fel 

ca şi ceilalţi directori care sunt prezenţi pentru că aşa trebuie. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Are dreptate colega mea, domnule primar, 

Grupul PSD solicită ca directorii la care le sunt promovate proiecte de hotărâre în şedinţa 

de consiliu , măcar să aibă bunul simţ să fie prezenţi în şedinţa de Consiliu. Eu la şedinţa 

de Consi liu nu văd decât: Poliţia Locală, DVBL-ul, DGAPI-ul, ADP-ul şi Pieţele, da, 

cine sunteţi dumneavoastră de la Pieţe ? 

Domnul Cerbureanu Ion - director adjunct Administraţia Pieţelor: Numele meu este 

Cerbureanu Ion sunt la Administraţia Pieţelor din 2001 , în 2009 am plecat, m-am întors 

în 2014, deci presupun că am o anumită experienţă. Am ocupat funcţia de Şef Serviciu 

Achiziţii , Tehnic, Protecţia Muncii ş i acum sunt Director adjunct, de 2 săptămâni. 

\J\~\ 
47 spre neschimbare 

SEC~-



Doamna consilier local Popescu Lenuţa : De 2 săptămâni, mulţumesc postul care a 

fost înfiinţat acum 2 săptămâni , vrem să vină domnul director general ş i să ne prezinte 

aici strategia ... pieţele sunt terminate, adică nu funcţionează niciuna şi să ne prezinte 

domnul viceprimar CV, de unde a venit detaşat, prin transfer, prin detaşare, care este 

perioada, absolut tot. Administraţia Pieţelor se află în subordinea Consiliului Local, 

mulţumesc. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : O 

să- i transmitem domnului viceprimar şi domnului director solicitarea dumneavoastră 

Doamna consilier local Pasciuc Paula : Directorii ar trebui să fie prezenţi . .. mă 

lăsaţi să vorbesc domnule preşedinte, fie că sunt proiecte pe ordinea de zi, poate fi de 

discutat probleme din sector, deci fiecare director, inclusiv city-managerul, care văd că 

pleacă după 5 minute, la fiecare şedinţă, să fie prezent în sală, o dată pe lună„ .a plecat 

după 15 minute de la începerea şedinţei, eu am văzut-o cu ochii mei. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : Vă 

organizez eu o întâlnire cu doamna city-manager dacă doriţi !? 

·. · Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu, preşedinte de şedinţă : Mulţumesc, . 

şedinţa se închide, cele bune! 

Nemaifiind înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedinjă 

Săftoiu Elwis-Claudiu declară şedinja închisă, la orele 18:10 drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces-verbal. 

Prezentul proces - verbal a fost aprobat cu următorul cvorum: _ - DA, _ - NU, _ - ADŢ„ în 

şedinţa a Consiliului Local al Sectorului 2 din data de .2022 . 
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